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PREDMET' 
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ZAPISNIK

S 2. SJEDNICE STOISKOG ODBORA OS A.G. MATOSA NOVEUN

odrLane 06. listopada202l. u Novalji, uzgradimatidne Skole, u prostoriji zbornice, s podetkom u l8:15
sati.

Prisutni dlanovi:
l. Dejan Tauzet - predsjednik Skolskog odbora, predstavnik Uditeljskog vijeia2, Ivana Kurili6 - zamjenica predsjednika Skolskog odbora, predstavnic-a O"snivaca,
3 Ana Vidas, pedagoginja, predstavnica Uditeljskog vijeia
4. Vije6a roditelja
5. Radnidkog vije6a
6. Osnivada
7. Ante Dabo, predstavnik Osnivada.

Ostali:
L Aleksij Skunca - ravnatelj,
2. Darko Peranii - tajnik,
3. Arijana cimperman - sindikalna povjerenica u svojstvu Radnidkog vije6a.

Predsjednik Skolskog odbora Dejan Tatzer otvara sjednicu, pozdravlja sve nazodne, utvrduje da je istoj
nazodno svih 7 dlanova, dime postoji kvorum zapravovaljani rad te predlaZe sljede6i

DNEVNI RED:
Verifikacija zapisnika s l konstituiraju6e sjednice;
Odludivanje o zahtjevu Arijane Cimperman za poni5tenjem prijedlogai zaklju(aka 5. todke
dnevnog reda 38. (trideset i osme) sjednice Skolskog odbora (2017.-202L) odrZane 04. oLujka
2021.:
Donosenje ll. izmjenaFinancijskog plana za202r. i projekcija planaza2022.i2023.;
Na prijedlog ravnatelja, odludivanje o upu6ivanju na ovla5tenu prosudbu radne sposobnosti
spremadice Dij ane Datkovi6;

5. Odludivanje o davanju u zakup poslovnog prostora (udionice);
6. Davanje suglasnosti na ugovore o radu pomodnicima u nastavi udenicima s te5ko6ama u

rantoju;
7 ' Davanje suglasnosti na ugovor o radu Tanje Kurilii Matak zaradnomjesto uditeljice talijanskog

jezika;
Dono5enj e Skolskog kurikuluma 21.12022. Skolsku godinu;
Dono5enje Godi5njeg plana i ma rada za2021.12022. Skolsku godinu;
Tekude informacije.

reda j ijenjen u odnosu na poziv te se sada predlaLe dopuna dnevnog reda s
Day*{1e suglasnosti na ugovor o radu Tanje Kurilid Matak 

"aridnomjesto 
uditelii."

asnje todke od 7. do 9. postaju todke od 8. do 10. Razlog dopunije taj sto o
moZe valjano odludivati, a oma5kom je ispustena izpozivana sjednicu.

l.
2.

4.
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Pitanja i dopuna nije bilo te je ovako izmijenjeni dnevni red predsjednik Skolskog odbora dao na

glasovanje:

o dnevni redjejednoglasno prihva6en.

Ad 1. Verifikacija zapisnika s 1. konstituiraju6e sjednice

Predsjednik obavjestava dlanove Skolskog odbora da su Zapisnik s 1. konstituiraju6e sjednice dobili u

prilogu uzpoziv na ovu sjednicu, potom pita dlanove imaju li kakvih pitanja ili prigovora.

Pitanja i prigovora nije bilo te je predsjednik dao na glasovanje Zapisnik s l konstituiraju6e sjednice:

o Zapisnik s 1. konstituiraju6e sjednice Skolskog odbora odrZane 23. ofujka}l2l.
je potvrden u cijelosti, jednoglasno

Ad 2. Odludivanje o zahtjevu Arijane Cimperman za poni5tenjem prijedloga i zakljudaka 5. todke

dnevnog reda 38. (trideset i osme) sjednice Skolskog odbora (201.7 .-2021.) odrZane 04. oLtjka202l.

Za izvjestiteljicu ove todke dnevnog reda predl<iZena je Arijana Cimperman, sindikalna povjerenica u

svojstvu Radnidkog vije6a te joj predsjednik skolskog odbora prepusta rijed.
Arijana Cimperman dobiva rijed, pozdravlja sve nazodne, obja5njava da je ona na sjednici prisutna kao

sindikalna povjerenica u svojstvu Radnidkog vije6a. ObrazlaLe da je zahtjev za poni5tenjem prijedloga

i zakljudaka 5.1odke dnevnog reda 38. (trideset i osme) sjednice Skolskog odbora (2017.-202L ) odrZane

04. oZujka 2021. opravdan jer se ni5ta po toj
karaktera. Predsjednik Skolskog odbora ju je up
proditala dio zapisnika s te sjednice, odnosno odl
on prvi izlaie po ovoi toici, da posliie niega
naposljetku ostali. Zatraiio je da se u raspravu ilanovi Skolskog odbora ukljuiuiu dizanjem ruku, a

nakon ito je Arijana Cimperman dignula ruku da bi se ukljuiila u raspravu, predsiednikiuie upitao u

kojem se svojstvu ukljuiuje u_rosprcvu, na ito mu je ona odgovorila da je ona sindikalni pouierenilt'
(citat Zapisnika 3 8. sjednice Skolskog odbora (2( l7 .-2021.) odrZane 04. oZujka 2021.). Rekla je da se

onu p*u ukljudila u raspravu, da joj predsjednik Skolskog odbora nije omogudio da govori, nego tek

nakon Sto su svi ostali iznijeli Sto su imali, dime je predsjednik Skolskog odbora prekr5io El. 72. stavak

2. Statuta Skole toii glasi ,,Predsjedavatelj omogutuje sudionicima ukljuiivanje u raspravu prema

redoslijedu kojem su se prijavlli". Rekla je da je dopis predstavnicima u Vije6u roditelja od 3!, oZujka

(KLASA:602-02121-0114 URBROJ:2125120-01-21-15) falsificiran, jer se nikakva sjednica Skolskog

odbora nije odrZala 19. oZujka 2021., nego je sjednica Skolskog odbora bila 04. oZujka 2021., a nakon

toga je dlanovima pro5log Skolskog odbora prestao mandat. Predsjednik Skolskog odbora joj je rekao

da je zapisnik s te i.l"dt ice sastavljen i verificiran 19. oZujka 2021. Sindikalna povjerenica je rekla da

pogre5n-o stoji u dopisu prema predstavnicima Vije6a roditelja da je jednoglasno donesen zakljudak, jer

r" o to*" nije glasovalo, na 5to joj je predsjednik Skolskog odbora odgovorio da je donesen stav, a ne

zakljudak te se sloZio da se nije glasovalo.

Pedagoginja dita dio zapisnika s 38. sjednice Skolskog odbora, odnosno rijedii ,lna Vidas je upitala

Ataninisiolskog odbora slaiuli se da do promje-ne smjenskogradane dode priie zavrietka ove ikolske

godine te su se oko tog stava sloiili svi ilanovi Skolskog odbora" te ustvrduje da nije bilo prigovora na

zapisnik u tom dijelu.
nfdsiednit Stot.t og odbora je upitao sindikalnu povjerenicu da li ona tvrdi da je dopis falsificiran, da

odgovorila da ne, ali da se pripazi na te stvari i $'tdlie.
pelagoginja je upitala sindikalnu povjerenig{dajoj pojasni koji dio zakljuika se bri(e, ili da se cijela

todka poni5ti. freAs3eAnik Skolskog odry>6 je napomenuo da nije u zakljudku morala biti anketa, nego

da se druge
dat "p6 malo smiriti situacij u.

rekao daje laZ daje napao sindikalnu povjerenicu na ulazu u zbornicu

rkao je da je sindikalna povjerenica 16. oZujka 202l.podnijela prigovor

5. todke dnevnog reda 38. (trideset i osme) sjednice Skolskog odbora te

Rav
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da se on sam Zeli opravdati jer ga je uvodni dio tog zahtjeva osobno zasmetao. Rekao je da u zahtjevu
stoji da je predsjednik Skolskog odbora pitao Arijanu Cimperman ,,u kojem je svojstvu nazoina na
sjednici" te da on kao uditelj u formalnom ili neformalnom razgovoru kad sugovornika pita ne5to takvo,
da mu daje ne5to do znanja te da je htio da sindikalna povjerenica sama zakljudi Sto joj je porudio, bolje
nego da naredi ili uvjetuje ne5to. Rekao je da ovo nije bilo udinjeno zbognentanja ili zbog nedoumica
nego da joj je htio dati do znanja da ovo nije stvar nje kao uditeljice, jer ona i nije tu u tom svojstvu,
nego je ovdje u ime sindikata i Radnidkog vije6a, kao sindikalna povjerenica. Pitao ju je da li je
zaboravila i na obaveze koje ima u tom svojstvu, kao Sto je npr. obaveza obavje56ivanja radnika, da on
tako i5ditava drugi dio dlanka gdje se govori o pravima i obvezama radnidkog vije6a. Pitao ju je Sto je
time htjela reii kad je jednostrano krenula pisati dopise i ustvrdio da ih je trebala obavijestiti o nekim
svojim aktivnostima, Sto nije.
Sindikalna povjerenica mu je odgovorila da poslodavac saziva skup radnika uz savjet radnidkog vije64
da nije njezinaduZnost dasazivaskup radnika. Predsjednik Skolskog odboraju je potom upitao da za5to
o toj temi onda nije pitala dlanove sindikata i kroz sami sindikat, za5to ih nije obavijestila. Sindikalna
povjerenica ga je pitala o demu ih je trebala obavijestiti, na Sto joj je predsjednik Skolskog odbora
odgovorio da se ovdje radi o djeci, a da se Radnidko vije6e bavi radnim odnosima i o tome da li se pla6e
ispla6uju itd. Nastavio je na kako sam kaZe drugu todku optuZbe te je citirao zahtjev gdje ,,predsjednik
iznosi osobni stdv" i da se u zahtjevu prejudicira da se on nije za ovu todku pripremio. Pitao je sindikalnu
povjerenicu gdje pi5e da materijale za sjednicu priprema ravnatelj, na Sto mu je odgovorila da u Statutu
te da je on zlouporabio na toj sjednici svoj sluZbeni poloLaj predsjednika Skolskog odbora. Odgovorio
joj je da u Statutu stoji da ,,materijale na sjednici obrazlaie ravnatelj ili osoba koja je materijal
pripremila, odnosno na koju se materijal odnosi".Izjavio je pod punom materijalnom i kaznenom
odgovorno56u da nije imao nikakve namjere opstruirati rad na sjednici Skolskog odbora. Rekao je da je
za tu sjednicu bio plan dnevnog reda takav da se nigdje nije vidio dvosmjenski rad, odnosno da bi bio u
todci razno, daje on sam rekao tajniku da uvede generalnu todku ,,smjenski rad u nastavnom procesu",
odnosno da se izvude ta tema iz todke razno. Sindikalna povjerenica mu je rekla da ide previ5e u Sirinu
i da postoji nepoznavanje Statuta te da bi se u tim situacijama tajnik trebao ukljuditi u raspravu, kada se

kr5i Statut. Tajnik joj je odmah odgovorio da se on moZe ukljuditi u raspravu samo kad mu daju rijed i
da to slobodno urade kad god imaju potrebuzatim. Tajnikje potom zamolio prisutne u raspravi da malo
sporije pridajujer ne stigne zapisati sve Sto se izrekne na raspravi. Predsjednik Skolskog odboraje rekao
da ga ne ometaju u raspravi jer da 6e se pogubiti te da 6e svi koji su se dizanjem ruku poku5ali ukljuditi
u raspravu dobiti rijed, a da do tada sebi piSu u rokovnik.
Predsjednik Skolskog odbora je nastavio sa svojim izlaganjem, naveo je ovlasti iz Statuta, u 5to spadaju
pripremanje i razmatranje materijala za sjednicu, Sto mu sindikalna povjerenica negira i da bi to bila
kontradikcija. Sindikalna povjerenica mu je predbacila da je prvi iznosio na raspravi, na Sto joj je on
odgovorio da je to bilo zato jer je on tu todku pripremio. Proditao je uvodni odlomak iz todke 5. zapisnika
sa sjednice te je rekao da on na sjednicama ne sjedi samo kao predsjednik, nego i kao dlan, te mu Statut
osigurava da ima pravo raspravljati. Rekao je da je dobro da je zapisnik vrlo opSiran te se zahvalio
tajniku na tome. Proditao je Sto je rekao u zapisniku na toj sjednici, odnosno kako stoji da je ova Skola

,,specifiina po broju uienika iz podruinih ikola koji po zavrietku ietvrtog razreda dolaze u Novalju kno
matiinu ikolu u jutarnjem turnuslt" koji nisu spomenuti u dopisu uditeljica razredne nastave te da se u
dopisu ,,ne uzimaju u obzir i ostali uienici na koje te se takoder ova promjena odiositi, a tu osim uienika
podruinih ikola spadaju i uienici viiih razreda". Zapitao se jesu li to osobne stvari o kojima je pridao.

Napomenuo je da se njegov predmet Informatike i tako izvodi u suprotnom turnusu i da on sam isto tako
radi popodne. Rekao je daje bio osoban u smislupresonality, da ima svoj stil i da nije robot, odnosno
zakljudio je da je njegov nastup bio personaliziran, ali da ne moZe prihvatiti daje bio osoban, da je
nametao svoje osobne interese i koristi, daje tamo bilo sedam ljudi i da su mu se svi mogli suprotstaviti,
da mu je bilo tko mogao upasti u rijed, obzirom na nadin kako inade vodi sjednicu i daje sre6a daje stav

donesen jednoglasno. Obavijestio je da je sindikalna povjerenica osporavala redoslijed po kojem se

izlagalo ida je mogude da je moglo biti drugadije, ali da todka nije glasila ,,zahtjev uditeljica", nego

generalno ,,d i.enski rad" kako bi se moglo govoriti o Siroj temi. Rekao joj je da ona nije moglaznati
ni on ne zna cyeli Statut pa se upitao za5to nisu uskodili ljudi i rekli mu dao cemu ce se

gruesl.
odo nije protiv zakljudaka i prijedloga s te sjednice, nego da ona ovo

Statuta te se ispridala predsjedniku Skolskog odbora. Pedagoginjaju
Sindi
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je upitala da li misli da bi se iztogarazlogacijeli zakljudak trebao poniStiti, da se ne provodi anketiranje
i informiranje roditelja. Odgovorila joj je da je poslije shvatila kad je ditala zapisnik da sjednica nije
vodena kako treba, da se uop6e nije glasovalo o todci i dazapravo ne postoji nikakav zakljudak, ali da

nije htjela da se ne informira roditelje.
Zamjenicapredsjednika Skolskog odbora Ivana Kurilii je pitala je li zapisnik verificiran i da li se ovdje
vodi rasprava o prigovoru na taj zapisnik, odnosno ako je zapisnik verificiran da se vi5e ne moZe

mijenjati. Tajnik joj je odgovorio da zahtjev sindikalne povjerenice ima naslov prigovor na zapisnik, ali
da se po njegovom mi5ljenju radi o samostalnom zahdevu za stavljanjemizxan snage todke i zakljudaka

sa sjednice zbog proceduralne gre5ke, a ne o prigovoru na zapisnik tejoj je dao svoje pisano oditovanje
koje je uputio prijaSnjim dlanovima Skolskog odbora koji su verificirali zapisnik sa svoje sjednice.
Predsjednik Skolskog odbora se ukljudio u raspravu i rekaoje da nisu todni navodi da on kr5i Statut u

dijelu zapisnika u kojem stoji da on ,,izlaie",jer da materijale obrazlaLe ravnatelj ili osoba koja
materijale pripremi, te da nema zaprekada to ne bude on. Zamjenicapredsjednika smatra da predsjednik

Skolskog odbora nije kr5io Statut jer po toj todci Statuta materijale izlaLe ravnatelj ili osoba koja je
pripremila materijale te da nema zapreke da to ne bude predsjednik Skolskog odbora. Potom je zakljudila
da dak i da je udinjena sitna pogre5ka pri redoslijedu izlaganja, obzirom na vaZnost teme misli dazbog
toga ne bi trebala pasti cijela todka.
Rijed dobiva predstavnica Radnidkog vije6a Kriitina Segota koja se obra6a sindikalnoj povjerenici te ju
obavjestava da ona (op.a. Kristina Segota) nije vidjela stavove sindikata niti Radnidkog vijeia, a da je
sindikalna povjerenica zapravo izrazila svoj stav o tome da je ve6 50 godina u ovoj Skoli, da;u.je
pohadala i zavr5ila. Rekla je da je zamolila sindikalnu povjerenicu da sazove skup radnika, no da ju je
odbila. Iznijelaje tvrdnju da bi poni5tenje zakljudaka znadilo da se ovdje o ovoj temi nije nikada ni
raspravljalo. Zakljudila je da su kojim sludajem provedeni prijedlozi i zakljudci s te sjednice, da se sada

na Skolskom odboru ne bi trebalo ni raspravljati jer bi imali rije5enu situaciju, da bi se roditelji
informirali i da je bilo dovoljno vremena da se razrade svi aspekti i da se sve objasni. Obavijestilaje da

kad je prihvatila biti dlanicom Skolskog odbora da je mislila da aditi na problemima,

da je ona u Skoli ve6 12 godina i da nikad nije davala prituZbe, izanana. Sindikalna
povjerenica joj je rekla da Sto se tide skupa radnika, da ju je Kri ala i da ju je lantala

. zbog Godi5njeg plana i programa, ali da smatra da se o tome ne treba raspravljati jer je na Uditeljskom

vije6u moglo biti rasprave itao ako 6e se tko ukljuditi u raspravu, no da nitko
nije, te da Uditeljsko vije Sljenje, a ne skup radnika. Kristina Segota joj je
odgovorila da u Skoli ima a je vaZno da svi po5teno sudjeluju te da ona ne Leli

glasovati po vlastitom nahoclenju. Sindikalna povjerenica joj je na to odgovorila da je Kristina Segota

dobila povjerenje svih radnika i dajoj oni vjeruju. Pedagoginjaje dodala daje bolje da dlanovi Skolskog

odbora zastupaju stav tijela koje ih je imenovalo. Sindikalna povjerenica je ponovila da skup radnika

saziva ravnatelj, ali da prema njemu nije bilo zahtjeva za sazivanjem. Pedagoginja je naposljetku

zakljudila da je sve bilo radeno u dobroj namjeri i za.dobrobit udenika.

Zaraspravu se vi5e nitko nije javio te je predsjednik Skolskog odbora dao na glasovanje prijedlog da se

poni5te prijedlozi i zakljudci 5. todke dnevnog reda 38. (hideset i osme) sjednice Skolskog odbora

(2017 .-2021.) odrZane 04. oZujka 2021.:

. Skolski odborjednogl'asno je odbio prijedlog.

Ad 3. Dono5enje II. izmjena Financijskog plana za202l. i projekcija planaza2022.i2023.

Za izvjestitelje ove todke dnevnog reda predloZeni su voditeljica radunovodstva Ivana Dabo koja nije

nazo1nate ravnatelj koji dobiva rijed, obavjeStava nazodne da se voditeljica radunovodstva ispridala, te

obavje$tava dlanove da su II. izmjene i dopune radene u dogovoru s njom, zbog novog saziva Zupanijske

skup5tine Lidko-senjske Zupanije. Re e6a promjenavezana uz obnovu krova na maloj
qnorfskoi rlvorani. da ie nredvideno da Ministarstvo regionalnog rarvo.ia osiguravasportskoj dvorani, da je predvitleno . da Ministarstvo regionalnog rarvoja osigurava

)0, a da nedostaje avijestio je da se ovo nadovezuje na II. izmjene Zupanijskog

una te da su ih iz da osiguraju sredstva za projekt. Zahtjev da je do5ao tijekom
200.000, a da nedostaje

da Skolski odbor na zasjeda u nezgodno vrijeme, odludilo se da se to odgodi

iola ne vodi taj projekt, nego da ga vodi Zupanrja koja se prijavila na natjedaj,

u fazi izbora izvodada i da se sve skupa mpra obaviti do kraja 2021. godine. Za
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Ad 4.

projekcije 2a2022. i2023. godinu je rekao da se ponavljaju u svakoj izmjeni i dopuni. Rekao je da su u
tijeku pripreme za III. izmjene proraduna unutar Zttpanije, a da se ovo radi o internoj izmjeni koja se
trebala obaviti tijekom ljeta. Upitao je ako ima kakvih pitanja po pojedinim stavkama Financijskog
plana, da bi to bilo sve, a da voditeljica radunovodstva trenutno radi na tre6im izmjenama Financijskog
plana. Rekao je da je ovo u biti hitna intervencija u Financijski plan.
Ante Dabo je rekao da j e praksa u kori5tenju sredstava povudenih od ministarst ava da se Sto prije krene
u njihovu realizacijt,jer da bi situacija trebala biti zavr5ena do prosinca teku6e godine, a radun do 10.
prosinca 2021. Ravnatelj mu je odgovorio da Skola tu vi5e niSta ne moZe udiniti jer je nositelj projekta
Lidko-senjska Zupanija, odnosno da je Skola udinila sve Sto je mogla.

Za raspravu se vi5e nitko nije javio te je predsjednik Skolskog odbora dao na glasovanje II. izmjene i
dopune Financijskog plana za202l. i projekcija planaza2022. i2023.:

. Skolski odborjednoglasnoje donio
II. izmjene i dopune Financijskog plana za 2021. i projekcije plana 2a2022. i 2023.

o Ova odluka izradit 6e se kao pojedinadni akt.

Na prijedlog ravnatelja, odludivanje o upu6ivanju na ovla5tenu prosudbu radne sposobnosti
spremadice Dijane Datkovi6

Rijed ima ravnatelj, koji je predloZeni izvjestitelj ove todke te obavje5tava da je spremadica Dijana
Datkovi6 bila vi5e od 3 godine na bolovanjq da oteLano funkcionira, da je sama podnij ela zahtjev za

u na prosudbu radne sposobnosti odluduje Stolski
sija po5alje uputu Skoli da ju se rasporedi na druge

druge poslove, jer da nema takvih gdje bi ona mogla
procjenu radne sposobnosti.

Za raspravt se vi5e nitko nije javio te je predsjednik Skolskog odbora dao na glasovanje II. izmjene i
dopune Financijskog plana za202l. i projekcija planaza2022. i2023.:

. Skolski odborjednoglasnoje donio odluku
da se spremadica Dijana Datkovi6 uputi na prosudbu radne sposobnosti.

o Ova odluka izradit 6e se kao pojedinadni akt.

Ad 5. Odludivanje o davanju u zakup poslovnog prostora (udionice)

Rijed ima ravnatelj, koji je predloZeni izvjestitelj ove todke te obavje5tava da je Ana Gulan zavr5ila
pro5le Skolske godine sa auto5kolom u Novalji, da zbog epidemiolo5kih mjera nije radila i da je rekla
da to vi5e ovdje ne moZe raditi te dazbogtoga u Novalji nema mogu6nosti polaganja auto5kole. Rekao
je da su do5le dvije molbe, Auto5kola AS i Dario Vujevi6. Rekao je da oni sada teorijski dio rade online
i da su epidemiolo5ka pravila takva da Skola ne moZe nikome davati Skolski prostor na kori5tenje. Rekao
je da je njegovo mi5ljenje da Dario Vujevi6 ne bi koristio prostorije koje mu se daju, a da je tako bilo i
s Anom Gulan. PredloZio je da za kori5tenje prostorij aplaca mjesednu naknadu od 1.000 kuna, Sto bi se
napla6ivalo ako se ikad epidemiolo5ke mjere povuku. Razlog sklapanja ugovora s Darijom Vujevidem
je da mu se pomogne, da bi on mogao koristiti prostor u Kulturnom centru Gozdenica, gdje on te
aktivnosti i provodi. Predlaie iste uvjete kakve je imala i Ana Gulan.

Za raspravu se vi5e nitko nije javio te je predsjednik Skolskog odbora dao na glasovanje prijedlog
ravnatelja da se Dariju Vujevi6u dd na kori ie udionica, uredski prostor i sanitarne prostorije prema
uvjetima iz prija5njeg ugovora s n, odnosno da se s njime sklopi ugovor:

. Skolski odborjednoglasnoje donio odluku
i6u daju na kori5tenje Skolske prostorije, uz uvjete iz prijaSnjeg ugovora.

o Ova odlukaizradit 6e se kao pojedinadni akt
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Ad 6. Davanje suglasnosti na ugovore o radu pomo6nicima u nastavi udenicima s te5ko6ama u razvoju

Rijed dobiva tajnik, koji je predloZeni izvjestitelj ove todke te izvje5tava dlanove da je 21. svibnja2O2l.
donesena odluka o priznavanju prava na potporu pomo6nika u nastavi, nakon degaje 19.kolovoza20Zl.
sluZba u Zupaniji zatraLilada se objavi natjedaj, nadedaj da je objavljen sljede6i dan20.kolovoza2}2l.
i da je to bilo zavrijeme godi5njih odmora, da se traZilo detiri izvr5itelja, da se na natjedaj javilo pet
kandidatkinja, od kojih njih detiri imaju potrebnu edukaciju za pomo6nika u nastavi, da se nije provodilo
vrednovanje kandidata jer detiri kandidatkinje imaju prednost u zapo5ljavanju zbog svoje edukacije i da
je ravnatelj sklopio samostalno s te detiri kandidatkinje ugovore o radu do 60 dana. Izvijestio je dlanove
da je u meduvremenu Valeria Supraha dalaotkaz ugovora o radu te da se zanjunetraLi suglasnost
Skolskog odbora, odnosno da je u tijeku natjed aj za ovo radno mjesto za jednog izvr5itelja. Pretpostavio
je da ie sada ravnatelj podnijeti zahtjev da se izda suglasnost za sklapanje ugovora o radu s Emily
Jurdevi6, Vesnom Skunca i Antonijom Sulji6, ali da je to stvar ravnatelja te da o tome on vi5e nema Sto

za re6i.
Rijed dobiva ravnatelj, takoder predloZeni izvjestitelj ove todke te obavje5tava da se jedva nadu radnici
koji su voljni obavljati poslove pomo6nika u nastavi, da se raiporede na radna mjesta u skladu sa

strudnim timom; da su neka medu tim radnim'mjestima lak5a, a neka teLa, da kad je radila Marija
Jovanovac da je bilo vi5e interesa za rad, no da trenutno interesa nema. Za situaciju u Zubovidima je
rekao daje zatraLena suglasnost za poseban razredni odjel.
Pedagoginja je dobila rijed te je rekla da se svake godine Salje dokumentacija za udenike i da se svake
godine odobri potpora udenicima. Ponovila je da je problem Sto se na natjedaj nitko ne javi, te da 6e do

isteka natjedaja strudna sluZba obavljati posao koji je obavljala Valeria Supraha.

Za raspravu se vi5e nitko nije javio te je predsjednik Skolskog odbora dao na glasovanje prijedlog
ravnatelja da se izda suglasnost za sklapanje ugovora o radu do2l.lipnja2021. zaBmily Jurdevi6,
Antoniju Sulji6 i Vesnu Skunca:

. Skolski odborjednoglasnoje izdao
suglasnosti na ugovore o radu Emily Jurdevid, Antonije Suljii i Vesne Skunca.

o Ove odluke izradit 6e se kao pojedinadni akti.

Ad 7. Davanje suglasnosti na ugovor o radu Tanje Kurili6 Matak zaradno mjesto uditeljice talijanskog
jezika

Rijed dobiva tajnik te izvje5tava dlanove da je 20. rujna202l. objavljen natjedaj i da je pristigla samo
jedna molba, Tanje Kurili6 Matak koja nema potrebnu vrstu obrazovanja prema pravilniku i da ako 6e

Tanja Kurili6 Matak nastaviti raditi na ovom radnom mjestu, da se moZe zaposliti najvi5e na pet mjeseci
nakon dega se mora ponovno provesti procedura za novi natjedaj. Inade, daje radno mjesto na odredeno
vrijeme do povratka djelatnice na rad.
Rijed dobivaravnatelj koji obja5njavada su ove Skolske godine 3 petarazredau Skoli, dazbogtoga
Irena Sekulid ima tri nastavna sata viSe, da se u Jaki5nici ove Skolske godine ne izvodi predmet Talijanski
jezik, da Sandra Peranii takoder ima punu satnicu te da nije na ovo radno mjesto mogude zaposliti niti
jednu strudnu osobu unutar Skole, nego da se mora raspisati natjedaj. Rekao je da Tanja Kurili6 Matak
predaje Engleski jezik u Metajni te da u tom dijelu nastavu izvodi strudno, jer da ona ima uvjete za

uditeljicu engleskog jezika i uditeljicu hrvatskog jezika. Objasnio je da se na natjedaj nitko ne javlja jer
se raspisuje za samo 2 sata nastave. Na podetku Skolske godine ravnatelj je samostalno s Tanjom Kurili6
Matak sklopio ugovor o radu do 60 dana radi hitno6e. Inade da je bio jedan upit iz Zadra, ali da kad

kandidati vide o demu se radi. da brzo odu fiegov prijedlogje da se na radno mjesto zaposli Tanja
Kurilii Matak do pet mjeseci.

fe javio te je predsjednik Skolskog odbora dao na glasovanje prijedlog
za sklapanje ugovora o radu do 15. sijednja 2022. za Tanju Kurili6

ilh-lr O
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. Skolski odborjednoglasnoje izdao

suglasnost na ugovor o radu Tanje Kurili6 Matak'

o Ova odluka izradit 6e se kao pojedinadni akt'

Ad 8. Dono5enje Skolskog kurikuluma 2a2021.12022. Skolsku godinu

goginj a, koj a j e PredloLiena iz-,r j
da se Skolski kurikulum ProPi
to su zapravo specifidnosti sami

u osmim razredima. Nastavila je sa sadrZajem 5

nastave iz Vjeronauka, Informatike i
izvode iz predmeta Hrvatski jezik, Mat
koja se odrerluje za svaki razredni odjel, u
Podrudna glazbena Skola, Taekwondoo klub,

godine do5le upute Hrvatskog zavoda za javno zdravst - -

Skolski izleti, dal" ,. Skolu"usmjeriti na'jedrrodnevne izlete jer da ie organizacija vi5ednevnih izleta

komplicirana. potom je nabrojala i^annaltavne aktivnosti ,,Mali znanstvenici", ,,Veder matematike",

matematidko natjecarije ,,Klotan", kreativnu radionicu ,,Mali kreativci", ,,Pjevadki zbor", ,,Likovnu

Skupinu,,, ,,Dramsko-pjevadku Skupinu", , Umjetnidku radionicu", ,,Doma6instvo", ,,Mlade

informatidare",,,Odboj ku".

je to lijepo, ali da u uvjetima pandemije udenici t
i vi5e od toga. Rekao je da je imao sastanak s pr

da Postoji Poseban reZim

XiiTl'l;T[1"'#i3;;
tititi nastava i Skolski Program'

zaraspravuse vise nitko nije javio te je pr9{{9d1ik--skolskog odbora dao na glasovanje prijedlog

ravnatelja da se donese Stotrti kurikulum 2a2027 '12022.Skolsku godinu:

. Skolski odborjednoglasnoje donio

Skolski kurikulum za 2021 .1 2022' Skolsku godinu'

o Ova odluka iztadit6e se kao pojedinadni akt'

Ad 9. Donosenje Godisnjeg plana i programa radaza2o2l.l2022.skolsku godinu

Rijed dobiva ravnatelj, koji je predloZeni izvjestitelj ove todke te podsje6a dlanove da su prijedlog
' oio.l-i^rr iifcffiilU1"i#'iti'sl?'",i"i,';;;;;;;.i^;;'tio1*, *"i':' i",o'li,l T.'j::^":,il:"::":5ll:

J,l il'" ?J#il ;"il?;;;;;'u. a9t1'v"a*cna skora" u,l1l I 9"!: "1T111?-ll: 
u:" X;l*

podrudne Skole tu, da seje lani ikolu u Kolanu adaptirala rc da ima 4 udionice, da Godi5nji

nastavu te izbornu nastavu iz Vjeronauka od 1' do 8' tazreda'
plan i program ObUhva6a redgStlfU nastavu te lZDOrnu naslavu lz vJ('rurr4uN4 vu i'
Totiiqn<kno.fiika o6 4. do gfrazreda i Informatike od l. do 4. raztedaieu 7' i 8' razredtt' da se zahtjevi

ika od 4. do
f;r'r;;;;a+ a" n":a lipnja za narednt Skolsku godinu. Nastavio je s

ffi;;ril;;J"""-i'a:t:" r"fuo du-." Tggl 'p.uiutt.-u',' 
i,;'ojj-'*:*:^::"'r:""1:

,Hffi;;;;;j;di;;ri rarrednom o_djeli i rirao je da ih ima ukupno 27 , da svi
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g toga ostvaruJe Pravo n
samo dva i Pol strudna

nancira sredstvima Mini

sredstvima. Glede zdravstvenog odgoja i zdravstven

u Domu zdravlja Novalja, da vi5e nije u knjiZnici,

nastave, uz suglasnost roditelja i u pratnji pedagog

Rekao je da udenika putnika ima I07, da dodatne I

odredene marende financiraju iz socijalnog progr

planiraju, a da 6e se vidjeti koliko 6e se uspjeti

izlete, a da se sada planiraju uglavnom jednod

spadaju u
planom i
udenici u
ali da se unatod tome po iskustvu zna da nije bil

da je reducirana, da

e i drugih znadajnih d

a, blagdan sv. Nikole
Skolske
Skoli, O
da su se

vim razredima. Spomenuo je da se ve6i broj udenika

udenik ne polazi nastavu Vjeronauka'

dna i rekao da se raspravavralana trenutak od kuda

rnusne nastave, o demu se intenzivno raspravlja u

Zupanija nije reagirala, nego je rekla da se to pokrije

ffi;il;"ji:i;ilil;l;&"i" pristupila 
"iro,i"y^3 i dopunama gtadevinske domote za

dogradnju skolske nr,i',p i pro;torije ,iij"t"'a"yt1or;y"5' l-11'" 1i-:1*T:::::^T:i:::t';;:#t.ilil;; #;ii: ;r;;;; iir'Miako da je on sam govorio da postoje pedagoski
- : i ^ -- :-*:^.^,. ^*i--^ ^.iic ncon qe

ffiffi;?;;)t-i ril; sali peticiju da se ne ide u izmjenu smjena prije nego se

kvalitetno pripremi ta mo 1 , -^ t:^^ .,-:.-^:,,A; .,,o ,. nhzir
lr{e naovaj sadaSnji nadin zavr5i Skolska go^*tli'::tl?::i:ve u obzir'

ip.ii.nornitom ima ugovor do 3 1. prosinca 2021. te da Z'panija traLi da
idno

i" ,tuui" svog proradunu. Nukon toga je pitao da se ostali ukljude u raspravu.
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ku6ama u 21:00 sat'

Zamjenica predsjednika je rekla da podrZava po

ovakve odluke bilo ishitreno, da se nisu uzele u

tro5kovima koji idu rtzto, akada se dobiju sv

se obratiti Gradu Novalji. Zapitala se Sto je s

ffi se sada planira nijg {efvalan da poprati sve

uc nisu u dobroj pozicijijer da neki dekaju od

12:30 nakon nastave do 14:00 sati da ih pokupi Skolski autobus.

nastavu, da je ona sama

stave imala autobus koji
kulirati svi tro5kovi oko

be'
u dopis 30. lipnja 2021', da se nije reagiralo' da su

n o Driicrrnzniknrn
prije toga bili lokalni izbori dok se sve konsttturrato da se doslo u 10-' mjesec, da ugovor s Prijevoznikom

traje do 3t.12.2021.i o" o"i:" 
'" 

i^. z, i""i".9pgbd'i\il",lil1""5.if,:f f^::::?''::lil#:::i;;
;ff]j'i;;."i:":::-:;:;^i"''."; *'l^",ir^"Ka;;'; renaie da autobus mora do6i prije predsata i

d----- rr^-.^1:^ 2 f!^i^a ^r{moh nqknn
il#;il,; da trenutno djecaiz Stare Novalje i Gajca odmah nakon

nrte i do 40 minuta za one iz Simuna, Mandra, Kolana iKrgtatl lla[ulr Js x.
nastave-Bonod4g ru,yu .,1Lwvwrypv 

"^ode 
i do 40 minuta za one rz Srlulru a

{itatu preasiednika Skolskog odbora smatra li da je u redu da djeca idu u

iuoriolo; ie aa Ai3eti misljenie zar,njenice predsjednika te da ne misli da je to
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Skolovanje i da se htjelo duti

njih odluduju. Rekao je da ne

Osvrnuo se na doPis Agencije

Skolskog odbora je zakljudio da uvodenje turnus

te da bi ovu Skolsku godinu trebalo nastaviti po st

udenika.
usnu nastavu krenula od uditeljica razredne nastave'

op6e ne vidi o demu se konkretno prida sve ovo

potpuna analizakako bi izgledalo da se smjene
*::^-:+| i X+n crre freha rrzefi

obrnu, kada bi se kretalo u Skolu, kada bi ,ru, sto.". ,u mijeniti i Sto sve treba uzeti

u obzir. Zakljudio je da danas nidega od lo, da Skola spremna za to' Rekao je da
;+:

nije dobio analizrti a" e" gf"t"ttWl ,,yZttltZAN",jer safa ne T::,Y1ttf:o 
odluditi'

Ravnatelj je rekao da 6e p"onuditi 96ao kraja Skolske godine napravi analiza'

lavio te predsjednik Skolskog odbora proditao prrjedlog tllye-!i$-':
,adizaiOZt.|ZOZZ. Skolsku godinu, onako kako je poslan u pozrvu

todke 4.1 .2.rcdenica4 i 5 koje je ravnatelj povukao' posebno ditapovudene
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,,Od listopada 2021. godine do lvaja polugodiita ikola planira uvesti turnusnu nastqvu na

naiin da bi razredna i predmetna nastqva izmieniivali smiene rada tiedno.

Tijekom polugodiita te se razmatrati o daliniem naiinu rada."

te tako izmijenjen prijedlog daje na glasovanje:

. Skolski odbor ve6inom od 4 glasa ,,ZAu i 3 glasa,,SUZDRZAN"
je donio Godisnji plana i programa radaza202l.12022.skolsku godinu.

o Ova odluka izradit 6e se kao pojedinadni akt'

Dejan Tatzer - predsjednik Skolskog odbora u svojstvu predstavnika Uditeljskog vije6a u Skolskom

odboru i Ana Vidas, p-edagoginja, preistavnica Uditeljskog vije6a u Skolskom odboru traLe daposebno

ude u zapisnik da su glaiai kao ,,SUZDRZANI" jer ne Lele zastupati svoje osobno stajali5te nego

stajaliSteiijela koje ih j1 imenovalo u Skolski odt or, a Uditeljsko vije6e se o iznijenjenom prijedlogu

ravnatelja nije moglo oditovati i dati svoje mi5ljenje'

Nakon ovog Dejan Tauzer je izjavio da daje'neopozivu ostavku na mjesto predsjednika Skolskog

odbora, ali da ostaje i dalje dlanom.

Voclenje sjednice preuzima Ivana Kurili 6 - zamjenica predsjednika Skolskog odbora.

Ad 10. Teku6e informacije

Zamjenicapredsjednika Skolskog odbora pita prisutne javlja li se tko zarijel. Nitko se niie javio za

raspravu te je zamjenica predsjednika zakljudila sjednicu'

ZAMJENICA PREDS JEDNIKA
Srorsroc oDBoRA

Ivana Kurili6

L;tc

Sjednica je zavr5ena u 2l:14
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